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Slezáková Dagmar

Od: Ladislav Dzan <Ladislav.Dzan@seznam.cz>
Odesláno: 22. dubna 2013 11:11
Komu: 'doc. Vaclavik'
Kopie: slezakova.dagmar@magistrat.liberec.cz
Předmět: heliport

Příznak pro zpracování: Zpracovat
Stav příznaku: Opatřeno příznakem

  

Vážený pane docente.  

Zasílám odpověď na Váš dotaz ohledně výstavby heliportu v areálu KNL. 

Bylo ukončeno jednání výběrové komise a nyní probíhá kontrola jeho průběhu (MMR) a ve středu 24.4.2013 
výsledky VŘ předáme k posouzení Centru regionálního rozvoje v Hradci Králové. Čili příští týden by mělo dojít k 
rozhodnutí o vítězném uchazeči a poběží lhůta 15 dnů na odvolání. Pokud se nikdo neodvolá, předpokládáme v 
květnu předání stavby (plocha je již připravena) s tím, že její dokončení by mělo být v listopadu 2013 a kolaudace do 
konce prosince 2013.  

Takže pokud vše půjde dle výše uvedeného, v žádném případě není ohrožen statut Traumacentra KNL.  

V případě dalších dotazů jsem Vám k dispozici. 

S pozdravem 

  

                                                                                                        MUDr. ladislav Dzan 

                                                                                                        člen Představenstva KNL  
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Slezáková Dagmar

Od: Krebsová Jana <krebsova.jana@magistrat.liberec.cz>
Odesláno: 22. dubna 2013 15:29
Komu: jaromir.baxa@zm.liberec.cz; jaromir.baxa@centrum.cz
Kopie: 'Slezáková Dagmar'
Předmět: dotazy z 3. ZM
Přílohy: Scan 00206B6AE0BD130422145535 from SR2NP206_bizhubC220_1.pdf

Vážený pane doktore, 
z pověření náměstka primátorky Bc. Jiřího Šolce Vám přílohou zasílám odpověď na níže uvedený dotaz ze zasedání 
zastupitelstva města v březnu 2013. 
 
S přáním příjemného dne 

Ing. Jana Krebsová 
sekretariát kanceláře náměstka primátorky pro ekonomiku a systémovou integraci úřadu 

Statutární město Liberec 
Magistrát města Liberec 
nám. Dr. E. Beneše 1,  Liberec  

tel.: +420 485 243 132 
mob: + 420 731 121 442 
mail: krebsova.jana@magistrat.liberec.cz 
web: www.liberec.cz 
 
 

Zastupitel PhDr.  J. Baxa vznesl dotaz na pana náměstka Bc.  J. Šolce: „Tím, že nedopadl prodej  letiště,  tak by mě 
zajímalo,  jak na  tom město  je a  jaké kroky plánujete, a kdy bude předloženo nějaké rozpočtové opatření, které by
zreálnilo rozpočet?“ 

Závěr  – pan náměstek Bc. J. Šolc přislíbil poskytnutí písemné odpovědi. 
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Slezáková Dagmar

Od: Josef Šedlbauer <josef.sedlbauer@tul.cz>
Odesláno: 23. dubna 2013 9:34
Komu: david.vaclavik@seznam.cz
Kopie: Slezáková Dagmar
Předmět: Re: dotaz 3. ZM

Stav příznaku: Opatřeno příznakem

Vážený pane kolego, 
 
město Liberec má ve statutárních orgánech tři svoje zástupce, kteří jistě podají vysvětlení. Jeden z nich (Mgr. Marek) 
byl dokonce dozorčí radou nominován do hodnotící komise stavby heliportu, takže je v tomto ohledu nejpovolanější.
 
Hodnotící komise ukončila svoji práci v polovině dubna a v současné době je na generálním řediteli KNL, kdy a s 
jakým uchazečem podepíše smlouvu o  realizaci. Pro stavbu byly vytvořeny předpoklady pokácením stromů v místě 
budoucí lokalizace heliportu v období vegetačního klidu (před koncem března). 
 
Berte prosím tuto odpověď jako společnou za všechny zástupce Libereckého kraje v dozorčí radě KNL. 
                                 S pozdravem       J.Šedlbauer 
 
 
> Dobrý den pane profesore, 
> posílám Vám dotaz, který vznesl na 3. ZM dne 28. 3. 2013 pan  
> zastupitel doc. D. Václavík. Jeho dotaz Vám zasílám z důvodu, že  
> oslovil statutární orgány KNL, a. s., a proto se na Vás obracím jako  
> na předsedu dozorčí rady KNL, a. s. , zda byste na níže uvedený dotaz  
> pana zastupitele odpověděl. Odpověď, prosím, zašlete přímo panu doc.  
> D. Václavíkovi a v kopii také mně, a to nejpozději do pondělí 22.  
> dubna 2013. 
> 
> K bodu č. 26 
> Informace, dotazy a podněty zastupitelů 
> 
> Zastupitel doc. D. Václavík vznesl tento dotaz: "Já bych také rád  
> využil svého práva podat dotaz statutárním orgánům a rád bych se  
> zeptal zástupců a je mi v podstatě jedno, jestli města nebo kraje,  
> bude mi to stačit písemně v obou případech, aby podali informaci o  
> postupu a harmonogramu výstavby heliportu k traumacentru, zda vše bude  
> nějakým způsobem stihnuto v termínu. Já jsem totiž někde  
> zaregistroval, že podle toho původního harmonogramu by se už na konci  
> března měly začít dělat přípravné práce." 
> 
> 
> Předem Vám děkuji za odpověď a přeji příjemný den. 
> 
> 
> 
> Dagmar Slezáková 
> referent organizačního oddělení 
> Statutání město Liberec 
> Magistrát města Liberec 
> nám. Dr. E. Beneše 1 




